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Status Display LED
● Connect : Please turn on the power at the bottom of the 
keypad, red lights up 3s, press the Bluetooth connection 
button 3s, red light will twinkle and into the match mode quickly.
● Low Voltage Indicator : When the voltage is below 3.3V, red 
light twinkles.
● Charging Indicator: Red light is always on.
● Full Charge Indicator: Red light off.
● NUMLOCK Indicator: Blue light on.

Keyboard Maintenance
1.Please keep the keypad away from liquid or humid 
environment, swimming pool, steam room and don't let the 
keyboard get wet in the rain.
2. Please don't expose the keypad at too high or too low 
temperature condition.
3. Please don't put keypad under sun for a long time.
4. Please don't put keypad close to the flame,such as cooking 
stoves candles or fireplace.
5. Avoid sharp objects scratching products,timely to recharge 
products to ensure the normal use.
6. Do not open or repair this device,Do not use the device in a 
damp environment. Clean the device with a dry cloth.

Technical Specifications:
Keyboard Size: 135*88.5*19mm
Weight: 93g 
Standby Current: 3.0mA(light on)
Working Distance: 8m 
Sleep Current: 60uA
Keyboard Layout: 22 Keys 
Sleep Time: 30 minutes
Working Voltage: 3.3~4.2V 
Awaken Way : Press any key
Working Current: 0.5~5mA

FAQS:
Q1: Does this keypad come with a USB Receiver/USB 
Dongle?
A1: No, it’s a Bluetooth keypad.

Q2: Can the wireless keypad work directly via the type-c 
cable?
A2: No. It only works via Bluetooth. The included Type-c cable 
is only for charging.

Q3: Does it require a battery? 
A3: No batteries required. It has a built-in rechargeable battery.

Q4: Is there any indicator when the keypad is fully charged?
A4: Yes. The light is red when charging, the red light goes off 
when the keypad is fully charged. And the charging cable is 
only for charging.
Q5: Battery Issue, the keypad won't keep charging, what 
should I do?
A5: 1). Please don't use the computer to charge the keypad, 
because the computer is low power and unstable, It is 
recommended to use the wall socket to charge the keypad.
2). Please try charging the keypad with your other Type-c 
charging cable.
3). Normally it needs 1.5-2 hours for a full charge and it can 
last for 120 hours after being fully charged. 
Q6: Does this keypad work with a ChromeBook?
A6: No.

Q7: Are the keys programmable?
A7: No, They are not programmable. 

Q9: The tablet/PC can't connect this BT keypad?
A9: 1). At first check the BT keypad is into match code state, 
then open the table PC Bluetooth searching.
2). Checking the BT keypad Battery is enough, because the low 
battery is also lead to can't connect, please recharge the battery.
3). Delete all the original Bluetooth connection records of your 
tablet/PC, and then re-open the Bluetooth of your tablet/PC to 
search.

pair the keypad, and then turn it on again. )
1) Switch ON/OFF button again to power the keypad.
2) Press the Pairing Button for 3 seconds ( the red indicator will 
be flashing )
3) Go to system preferences>Select device>Add the device.

Q10: This keypad doesn't work anymore.
A10: 1. Please check if the battery is out of power first, because 
the low battery will affect the performance.
2.Please check if it can work on another device or not?
3.If the keypad has been fully charged, Could you please pair 
the keypad to your device again as the following steps? 
( Please make sure your other devices Bluetooth is turned off. 
And also turn off the Bluetooth of the device which you need to  

Package Included:
1 x 22-key bluetooth Number Pad
1 x Charging Cable
1 x User Manual

Note：please read the user manual carefully before you start using 
this product.

Q8: The red indicator always flashing when in use?
A8: The red light is always flashing means that the keypad 
battery is in a low battery state, please recharge the keypad 
as soon as possible. 
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状态指示灯
●连接:请打开键盘底部的电源开关，红灯亮3秒，按下
蓝牙按键3秒，红灯闪烁，快速进入可搜索配对模式。
●低压指示灯:当电压低于3.3V时，为红色光闪烁。
●充电指示灯:红灯常亮。
●充满指示灯:红灯熄灭。
●NUMLOCK指示灯亮蓝色。

键盘的维护
1.请将键盘远离液体或潮湿的环境、游泳池、蒸汽房不
要让键盘溅入液体。
2. 请不要将键盘暴露在过高或过低的温度条件下使用。
3.请不要把键盘长时间放在阳光下。
4. 请不要把键盘靠近火焰，如做饭火炉、蜡烛或壁炉。
5. 避免尖锐物品划伤产品，及时充电确保产品的正常
使用。
6. 请勿打开或修理本设备。

技术规格:
键盘尺寸:135 * 88.5 * 19毫米
重量:93克
待机电流:3.0mA(灯亮)
工作距离:8米
睡眠电流:60uA
键盘布局:22键
睡眠时间:30分钟
工作电压:3.3 - 4.2V
唤醒方式:按任意键
工作电流:0.5 - 5 mA

常见问题:

Q1这个键盘是否带有USB接收器？

A1:不带USB接收器，这是蓝牙键盘。

Q2数字键盘是否可以直接通过电缆输入?

A2:不可以。它只能通过蓝牙工作。包括c型电缆只供充电使用。

Q3:键盘可以更换电池吗?

A3:它有一个内置的可充电聚合物电池，不可拆卸。

Q4:键盘充满电后有指示灯吗?

A4:充电时红灯亮，当键盘充满电时红灯熄灭。

Q5:电池问题，键盘不能持续充电，我应该做什么?

1).请不要用电脑给键盘充电，因为电脑功耗低，而且不稳定建议

使用DC 5V充电器为键盘充电。

2).请尝试用其他Type-c充电电缆给键盘充电。

3).正常情况下充满电需要1.5-2小时，充满电后可使用120小时。

Q6:这个键盘可以在ChromeBook上使用吗?

A6:不支持。

Q7:按键是可编程的吗?

A7，它们不是可编程的。

Q8:红色指示灯在使用时总是闪烁?

A8:红灯一直闪烁表示键盘电池电量不足，请尽快给键盘充电。

Q9:平板电脑/PC不能连接这个数字键盘?

A9: 1).首先检查BT键盘是否进入匹配对码状态，然后打开电脑

的蓝牙搜索配对键盘。

2).检查键盘电量是否充足电池也会导致无法连接，请给电池充电。

3).删除您的所有原始蓝牙连接记录，然后重新打开您的平板/PC

的蓝牙并且搜索配对。

Q10：这个键盘不能用了。

A10: 1.请先检查电池是否没电，因为电池电量不足会影响性能。

       2. 请检查是否可以在其他设备上运行?

        3.如果键盘已充满电，请配对把键盘转到你的设备上按以下

步骤?(请确保您的其他设备的蓝牙已关闭。此外，你还需要关闭

与键盘配对的设备的蓝牙，然后再打开它。)

请按照蓝牙键盘配对步骤进行配对。

包装规范:
1 × 22键蓝牙数字键盘
1 ×充电线缆
1 x用户手册

注意:使用前请仔细阅读使用说明书

使用说明书
BT304B

蓝牙配对连接

1.打开设备。打开蓝牙，单击“添加蓝牙”或其
他设备。

2.请在键盘上打开电源开关，ted灯亮3秒，
按下蓝牙配对键3秒，红灯闪烁并快速进入
匹配模式。

3.在电脑添加设备中选择“蓝牙”进行搜索

4.搜索找到“BT5.0 Keyboard”，点击下一步，
设备将自动连接。

5.成功连接后，你可以舒适地使用你的键盘。

备注:连接成功后，下次不需要重新匹配对码，只需打开蓝牙键盘电源开关，电脑
蓝牙将会自动搜索最后连接过的蓝牙键盘并自动连接。

蓝牙配对建



This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of 
the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance
 with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment

The devices has been evaluated to meet general RF exposure requirement， the device can be used in portable exposure 
condition without restriction


